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Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wtoctawek

Wloclawe k 22.04.2022r.

Szanowny Pon

MorekWojtkowski

P rezyde nt M i asta Wloclowka

W nawiqzaniu do mojej interpelacji z dnia 4.04.2O22 oraz odpowiedzi

Pana Prezydenta z dnia 12.04.2022 r znak DT.0003.1.2022 /U|D.909632 ,kt6ra
iest nie no temdt proszQ o ponownq odpowiedl merytorycznQ na tematy czy

wykonana zostanie w bf r ,,Naprawo-modernizacja asfaltowej icieiki
rowerowej, kt6ra spelnia tei funkcjg chodnika w ciqgu Al, Kozimierza

Wielkiego no wysokoici od skrzy2owania z ul. Zielnq lewo strona w kierunku

do wiqduldu i dolej lewa strona do przejicia pieszo-rowerowego na drugq

stronq Al. Kazimierza Wielkiego do polqczenia gdzie wybudowana jest

osfaltowo icieika rowerowd,"

Jak wspomniatem wczeSniej problem ztego i niebezpiecznego stanu w/w 6cie2ki

rowerowej/chodnika jest zgfaszany prze zemnie i mieszkaic6w Panu

Prezydentowi od 3 lat. Dlatego te2 liczq, 2e m6j gtos-mojq interpelacja sktadana

w imieniu mieszka6c6w wreszcie zostanie ustyszana itym sa',nym zrealizowana

zostanie naprawa tym bardziej ze jest to maty wydatek.
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